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Vragenhalfuur raadsvergadering 14 januari 2020 

 
 

Nr. 

 

 

Fractie 

 

Vraag 

1. D66 Provinciaal toezicht  

 

In de krant van woensdag 18 december 2019 las de fractie van D66 met 

blijdschap, maar vooral met grote verbazing en in tweede instantie geërgerd 

dat “de patiënt zo goed als genezen was”.  

De ochtend na onze laatste raadsvergadering van het jaar en een afsluitende 

borrel met het college stond in de krant dat het provinciaal toezicht 

waaronder onze gemeente stond, was opgeheven.  

Deze volgorde van informeren, eerst de pers en dan de raad, heeft de fractie 

van D66 vaker geconstateerd en afgekeurd.  

 

Wij hebben hierover de volgende vragen:  

1. Waarom leest de raad in de krant dat het provinciaal toezicht is 

opgeheven?  

2. Waarom is er niet voor gekozen eerst de raad te informeren en daarna de 

pers?  

3. Kunt u toezeggen in het vervolg eerst de raad te informeren alvorens de 

pers te benaderen?  

 

Woordvoerder: mevrouw M. van Saane 

 

Portefeuillehouder: A.L. Langius 

 

 


